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    Zápis ze 6. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 18.10. 2016 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, , P. Náprstek, P. Šebesta, P. Mokrý  
omluven: M. Doktor, 
host: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek 

  

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže   
 

□ 

 

Úkol - 1/4/16: Nová profesionální záchranná služba poptána nebyla. Podařilo se výrazně zlepšit 

kvalitu stávající najímané záchranné služby, zkraje sezony nedostatečně funkční. Pokud bude 

dosažená kvalita současné záchranné služby garantovaná, může být stávající dodavatel nasmlouván 

i pro rok 2017. Výbor přesto doporučil STK ověřit náklady na pronájem profesionální služby. 

V případě potřeby bude navýšen rozpočet STK k zajištění kvalitní záchrany.                                                                            

                                                                                                     Ú- 1/5/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                           T: podzim 2016 
 

□ 

 

Úkol - 2/5/16 splněn: připomínky ke službám areálu v Račicích J. Boháč projednal připomínky na 

Výboru Národního olympijského centra vodních sportů – vlastníka a provozovatele areálu, bude 

zjednána náprava pro sezonu 2017.   
  

□ NZ v Maratonu v Pardubicích – informace o připravenosti a průběhu, organizačně dobře připraven, 

nedostatkem malá účast, 70 startujících. Diskuse k příčinám – skladba termínové listiny daná daty 

mezinárodních závodů rychlosti i maratonu, nižší motivace závodníků k účasti na domácích 

maratónských závodech, stále rozdílnější metodiky přípravy maraton x rychlost (zkracování tratí). 

Projednání možné podpory - posílení motivace a zájmu o maraton, návrh pro výbor připraví 

reprezentační trenér maratónu a členové výboru.                       Ú- 3/5/16: výbor, T. Ježek,  

                                                                                                                          T: dlouhodobý úkol 
 

□ 

 

Z jednání STK - Z. Krpata informoval o jednání STK konaném 18.10. - hodnocení uplynulé sezóny 

obsahově i organizačně. Závěry budou využity k organizaci soutěží v příštím roce. Vyjádřena 

spokojenost se službami Sportisu, doporučena spolupráce i v příštím roce. Projednána organizace 

závodů ČP v r. 2016, hodnocení pořadatelského servisu SC Račice, kvalita záchranné služby. 

Projednán základní koncept skladby sezony 2017. 
 

□ 

 

Příprava sezóny 2017 - Nejsou zatím potvrzeny termíny závodův Račicích, čeká se na konečné 

mezinárodní termínové listiny ICF, ECA a veslařů. Předběžná dohoda již je. Délky tratí a kategorie 

pro MS definitivně schválí nová komise ICF rychlostní kanoistiky, schválená na Kongresu ICF 

v Baku 25. – 26. 11. Pak bude dokončen i program závodů ČP. I.NZ dospělých a ČP na krátkých 

tratích bude společný pro obě věkové skupiny, stejně jako MČR na 5km. 
 

□ Konečné pořadí ČP mládeže a oddílů 2016 - Z. Krpata dokončil výpočet, zveřejněno na webu. 

Vyhlášení vítězů ČP oddílů včetně veteránů proběhne na Valné hromadě 3.12. Vyhlášeni vítězů 

ČP mládeže jednotlivců proběhne při testech RDJ v Nymburku 11.2. Vítězové ČP jednotlivců 

obdrží věcný dar.                                                                       Ú- 1/6/16: Boháč, Hottmar, Krpata  

                                                                                                                T: 8.11. 2016 

  

1.    2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ 

 

 

 
 

□ 

Úkol - 4/5/16 byl splněn - Rada SCM na základě zadání od výboru projednala podporu ženských 

kategorií v mládeži. Do rozpočtu 2017 budou zapracovány bonusové příspěvky pro kluby 

s intenzivnější podporou ženské kanoistiky, rozdělované na základě nového motivačního programu 

(věkové skupiny od benjamínků po dospělé).   
 

Příprava testů SCM - P.Hottmar informoval o organizaci testů SCM, pozvánku na testy SCM 

obdržely všechny kluby, jejichž sportovci prošli 1.kolem výběru. Testy se uskuteční 5.11 v Praze a 

6.11. v Nymburku.  
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□ Podpora ženských kategorií v SCM - Výbor schválil návrh rady SCM na rozšíření seznamu 

sportovců vybraných v prvním kole SCM a pozvaných na obecné testy do SCM o 14 kanoistek nar. 

1999-2003. Dále byla diskutována možnost zapůjčení kánoí oddílům pro trénink a závody dívek, 

pokud oddíl požádá svaz o zapůjčení kánoí. Bude připraven plán nákupu kanoí vč. rozpočtu. 
 

□ Vzdělávání trenérů mládeže – v rámci systémové přípravy trenérů je připravováno školení trenérů 

III. třídy, hledá se termín v zimě 2016/2017. Připravuje P.Hottmar. Bude zveřejněno na webu 

kanoe.cz. 
 

 Projekt SCM 2017-2020 - P. Hottmar vypracuje projekt SCM a SpS na další čtyřletý cyklus , 

v souladu s nově vypsaným programem MŠMT pro podporu talentované mládeže. Po schválení 

bude odesláno na MŠMT. Stávající funkční a úspěšný model bude zachován, pokud to podmínky 

MŠMT dovolí.                                                                        Ú- 2/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                             T: podzim 2016 

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

       RDS    

□ Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový návrh, jak komplexně 

řešit specializovanou přípravu žen směrem OH disciplínám 2020 v rychlostní kanoistice. 

Implementace je reálná od sezóny 2017/2018, začíná od nejmladších ročníků. Pro oddíly bude 

připraveno několik motivačních impulsů, včetně dotačního programu pro mládež a trenéry, budou 

předjednány podmínky s rezortními centry, bude posílen rozpočet pro tento účel. Záměr bude dále 

upřesňován. Prvním krokem budou opatření v rámci SCM a SpS. 

                                                                                                       Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                   T: září 2016, úkol trvá 
 

□ 

 
 

□ 

 

 

 

Testy členů RD - P. Hottmar informoval o tradičním listopadovém a lednovém testování seniorů ve 

spolupráci s trenéry RSC. 
 

Příprava termínů sezony 2017 - Reprezentační trenér navrhl po diskusi s STK termíny domácích 

soutěží, využitelných pro nominace na mezinárodní soutěže (I.NZ, II.NZ, MČR). Vedení STK úzce 

s vedením RD a SCM spolupracuje, další příprava je závislá na definitivním potvrzení termínů 

mezinárodní termínové listiny a obsahu mezinárodních soutěží. 

□ Příprava plánu činnosti RD na rok 2017 a čtyřletého dlouhodobého plánu – předseda sekce J. Boháč 

navrhl prodloužit smlouvu s reprezentačním trenérem P.Hottmarem, pro RDS i RDJ na další období, 

na základě úspěšných výsledků uplynulého olympijského cyklu, stabilní kvality zabezpečení činnosti 

RD, dobré koordinace a účinné kontroly přípravy reprezentantů s tím, že bude potřeba posílit 

organizační a technickou podporu činností RDJ. S návrhem výbor vyslovil souhlas. P.Hottmar nastínil 

zásady připravovaného plánu na poolympijskou sezonu 2017, který je ve spolupráci s trenéry 

reprezentantů připravován. Finální plán RD včetně NK lze dokončit až podle konečné podoby 

termínové listiny ECA a ICF a podle vypsaných disciplín na jednotlivých mezinárodních soutěžích. 

Pracuje se také na přípravě čtyřletého plánu přípravy pro OH Tokio 2020, disciplíny pro OH 2020 

zatím také nejsou oficiálně určeny. K projednání ve výboru bude předložen nejpozději v únoru 2017.                                    

                                                                                                         Ú- 5/5/16: P. Hottmar 

                                                                                                                      T: únor 2017 
  

□ 

 
 

□ 

Úkol - 6/5/16 byl splněn: P. Hottmar zpracoval „Zprávu o činnosti reprezentačního družstva seniorů 

2013 – 2016“ a rozeslal ji členům výboru.  
 

Seminář trenérů RSC – schváleno uspořádání semináře trenérů resortních center a reprezentantů – 

seniorů, k vyhodnocení uplynulého OH cyklu a k diskuzi připravovaného plánu na sezónu 2017 i 

celého OH cyklu. Termín 20. 12. 2016. Podle vývoje zahraniční termínové listiny a disciplín ME, MS 

a OH, předloží P.Hottmar k diskuzi návrh NK RDS na rok 2017.  Ú- 5/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                                      T: listopad 2016 
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□ Informace o připravovaných změnách OH tratí a soutěží v rychlostní kanoistice – J.Boháč informoval 

o ukončení diskuse v ICF ke změnám OH Programu 2020. Více informací vzejde ze semináře ICF a 

ECA 6.11. v Düsseldorfu a z Kongresu ICF 27.11 v Baku. Dostupné informce budou podány na VH 

SRK ČSK. 
 

□ Smlouvy s reprezentanty – smlouvy s reprezentanty RD seniorů na další rok připraví reprezentační 

trenér. Před podpisem zapracuje aktuální platný předpis ICF na vymezení prostoru reklamní plochy na 

lodi určené výhradně pro reklamu ICF. Přílohou smluv bude nový seznam partnerů ČSK.                                                                                    

Ú- 4/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                                        T: únor 2017 
 

□ 

 

Výroční hodnocení (oponentury) Resortních sportovních center - Oponentura CS MV ČR se 

uskutečnila 6. 10. 2016 ve Stromovce. Centrum Ministerstva vnitra, kde měla SRK ČSK v oddíle 

„Různé“ péči pro 5 závodníků a podporovaného trenéra, středisko na OH 2016 neuspělo a je nuceno se 

zaměřit sportovce s nejvyšší výkonností. Podpora rychlostní kanoistiky se sportovci s nižší výkonnosti 

bude dohodou utlumena. Podařilo se zachovat do konce roku 2017 podporu pro J. Březinu. Od roku 

2018 kanoistika u vnitra končí. 

 ASC Dukla – termín oponentury je 28. 11. Zásadní věci s RSC jsou již předjednány, schváleno 

personální obsazení. Bude pokračovat velmi silná podpora rychlostní kanoistiky. Očekává se hladké a 

konstruktivní jednání. Pokračuje exkluzivní spolupráce s managementem Dukly. 26. 10. bude vyhlášen 

sportovec Dukly – 2016. Za ČSK se zúčastní J. Boháč. 

VSC USK Praha - oponentura je plánovaná na 3.11. Zásadní záležitosti s vedením VSC předjednány. 

J. Boháč seznámil výbor s připravovanými změnami a posílením podpory rychlostní kanoistiky ve 

VSC. 
  

      RDJ  

□ Řízení RDJ - J. Boháč seznámil výbor s návrhem posílení organizačně technické a administrativní 

podpory RDJ a administrativní a kontrolní činnosti SCM v dalším období. Lze předpokládat mírné 

navýšení státní podpory v roce 2017, což umožní kvalitnější péči o mládež. K posílení podpory 

činnosti RDJ a SCM navrhl zapojit Z.Krpatu, s tím že bude propojena práce STK a SCM (nasazování 

do rozjížděk ČP, výpočty všech bodování atp.). J.Andrlík a V.Stejskal budou nadále pokračovat jako 

trenérští asistenti RDJ. Výbor návrh předsedy po projednání schválil. 
   

□ Plán činnosti RDJ - Nejbližší akcí juniorů bude tradiční tréninkový kemp v prosinci na horách. 

Tentokráte je připravován s finanční podporou svazu v italském Livignu, ve spolupráci s Duklou, 

která poskytne na dopravu sportovců autobus. Trénink a stravování zajistí trenéři P.Hottmar, 

J.Andrlík, V. Stejskal. Ve stejné lokalitě budou v tu dobu také trénovat sportovci USK Praha a Dukly. 
   

□ NK RDJ na rok 2017 - Podle vývoje zahraniční termínové listiny a disciplín MEJ, MSJ a OH, předloží 

P.Hottmar ke schválení NK RDJ na rok 2017.                                Ú- 5/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                                      T: listopad 2016 
 

       RDM  

□ 

  

Hodnocení MS-M - Výbor vzal na vědomí zhodnocení výsledků a účasti RD na MS-M 

v Brandenburgu, přednesené trenérem T.Ježkem. Tentokrát skončilo pro seniory bez medaile. Medaili 

vybojovaly juniorky na K2. Vystoupení obou družstev, seniorů a juniorů jako celku, bylo úspěšné.   
 

□ 

 

Příprava plánu činnosti a NK RDM na r. 2017 - T. Ježek informoval o přípravě plánu a činnosti RDM 

pro rok 2017, po potvrzení termínů mezinárodních závodů ze strany ECA a ICF bude plán dopracován 

a předložen výboru spolu s návrhem rozpočtu a nominačních kritérií 2017.  

                                                                                                 Ú- 6/6/16: T. Ježek 

                                                                                                              T: podzim 2016 
 

      4.   Různé 
 

□ 

 

 

 

Investice v Račicích – výstavba z prostředků MŠMT pokračuje, rekonstruuje se část hlavní tribuny, 

která bude pod sebou mít pro nové přízemní prostory, na kterých se bude pro MS stavět mobilní 

tribuna, předělává se jídelna na bowlingu, včetně celého suterénu loděnice na catering pro domácí 

závody i velké akce. Na místě chanosů se staví další dvě nové ubytovny, nižší cenové kategorie, s  
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šestilůžkovými pokoji. Do května příštího roku by mel být dokončen průplav z vratného kanálu na 600 

m s mostem na ostrově, v případě dostatku finančních prostředků z MŠMT i další tři hangáry nové 

loděnice s info centrem. Zrekonstruována bude zbývající část cílové věže. Probíhá rekonstrukce a 

posílení trafostanice a zdrojů vody, kompletní nové ozvučení areálu a dovybavení sociálními 

zařízeními ve společných šatnách a generální oprava startovacích zařízení. Většina na náklady 

Národního olympijského centra. 
 

□ Nástěnný kalendář SRK ČSK 2017 - P. Hottmar začíná připravovat kalendář 2017 v podobném 

formátu, jako byl letošní. P. Šebesta požádá fotografa Balinta Vekassyho o nabídku atraktivních profi-

fotek ze soutěží a o práva na jejich použití v kalendáři            Ú-7/6/16: P. Hottmar, P. Šebesta 

                                                                                                               T: 8.11. 2016 
 

□ Příprava MS 2017 – ředitel organizačního výboru P.Šebesta informoval o postupu příprav MS 2017. 

Základ organizačního tým bude pracovat v podobném složení jako v loňském roce, bude však značně 

posílen. J.Boháč informoval, že se podařilo z MŠMT posílit prostředky na přípravu. Postupně tak bude 

rozšiřován profesionální pořadatelský tým a nakupován materiál. Jedná se s novým zastupitelstvem 

Ústeckého kraje. Je hotový rozpočet akce a přislíbena finanční podpora MŠMT. Rozpočet je i 

s rezervou mírně přebytkový. Byl vyhlášen nábor dobrovolníků, v počtu 200 osob. Před dokončením 

je smlouva o zajištění komplexního marketingu firmou Sportinvest. Jedná se o zajištění a výrobě 

televizního přenosu. V lednu se očekává kontrola příprav z ICF.   
   

□ Nominace rozhodčích pro akce ICF a ECA 2017 - Výbor schválil návrh STK – Komise rozhodčích na 

vyslání českých mezinárodních rozhodčích na evropské a světové soutěže 2017 – MS Račice (CZE), 

MSJ+U23 Pitesti (ROM), MS-M Pietermaritzburg (JAR), ME Plovdiv (BUL), MEJ+U23 Bělehrad 

(SRB) a ME-M + MEJ-M+U23 Crestuma (POR). Jmenovitou nominaci zpracovanou komisí 

rozhodčích zašle na ECA a ICF sekretariát                                  Ú- 8/6/16: P. Mokrý 

                                                                                                                   T: 5. 12. 2016 
 

□ 

 

Úkol 7/5/16 je plněn. Finanční podpora činnosti oddílů ze státních prostředků z Programů MŠMT II, 

V, a prostředků z loterií, poskytovaný cestou ČOV se dokončuje. Sekretariát připravil a rozeslal 

oddílům k podpisu smlouvy s průvodními dopisy s pokyny k metodice užití dotací a jejich vyúčtování. 

Na základě předloženého vyúčtování, jsou v těchto dnech již peníze postupně rozesílány na účty 

oddílů.     
 

□ 

 

Přijímání nových oddílů do ČSK - Výbor ČSK chválil předběžné přijetí dalších třech oddílů do ČSK. 

Řádné přijetí schválí Konference ČSK v březnu 2017. O přijetí do ČSK žádají a podmínky podle 

předběžného šetření splňují v sekci rychlostní kanoistiky - TJ Sokol Štěpánov, Kanál vodních sportů 

Olomouc z.s., Kajak Centrum z.s. Oddíly dostanou od STK přidělenou zkratku. Registrátor M.Polnský 

připraví registracia M.Vávra provede zapracování do systému přihlášek na závody. Na VH SRK ČSK 

v prosinci 2016 budou přizváni jako hosté.                    Ú- 8/6/16: Z.Krpata, M. Vávra, M. Polanský 

                                                                                                      T: 8.11. 2016 
 

□ 

 

Příprava VH SRK ČSK - Výbor projednal zajištění organizace a přípravy písemných podkladů VH 

SRK ČSK, která se uskuteční 3.12. 2016 v Račicích. Oznámení o termínu a místě konání VH bude  do 

oddílů rozesláno 19.10.2016. Do 8.11. zpracují a zašlou předsedové komisí STK, KR, reprezentační 

trenér RDS, RDJ, RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce komise veteránské kanoistiky na sekretariát 

podklady pro kompletaci písemné „Informace o činnosti SRK ČSK“. Sekretariát zpracuje 

hospodářskou zprávu. Pozvánka s programem jednání a materiály – informace o činnosti, hospodářská 

zpráva, jednací řád bude do oddílů rozeslány mailem nejpozději 21.11. 2016.                                                                                    

                                                                                                 Ú 9/6/16 : sekretariát        

                                                                                                               T: 21.11. 2016    
 

  

     Zapsal: P. Mokrý    

 

 

     Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 8.11. 2016 ve 14:00 na Strahově 


